

AMALA
UNITED



أمالا
المتحدة

الملف التعريفي
COMPANY PROFILE

TABLE OF CONTENT

الفهرس

Chairman's Message
About Us
Vision & Mission
Core Values
Company Structure
Our Services

- * General Construction
- * Interior & Architectural Finishes
- * Specialized Works
- * Design & Documentation
- * Event & Temporary Installations

Facts & Numbers
Clients - Strategic Partners & Certified Applicators
Project Pictures
Certifications & Legal Information

* Appendix - Certifications & Legal Information Separated File

Contact Us

رسالة رئيس مجلس الإدارة
من نحن
رؤيتنا ورسالتنا
قيمنا الأساسية
الهيكل التنظيمي
خدماتنا

- * الإنشاءات العامة
- * التشطيبات الداخلية والمعمارية
- * الأعمال المتخصصة
- * التصميم والوثائق
- * الفعاليات و التركيبات المؤقتة

حقائق وأرقام
عملاؤنا، شركاؤنا الاستراتيجيون و خبراءؤنا المعتمدون
صور المشاريع
الشهادات والمعلومات القانونية

* الملحق - ملف منفصل للشهادات والمعلومات القانونية

تواصل معنا

CHAIRMAN'S MESSAGE

As Saudi Arabia's construction and urban development sector undergoes major transformation, the need grows for companies with clear vision, disciplined execution, and the ambition to move beyond the present and into the future.

Amala United was founded in response to this need — a trusted platform for delivering projects to the highest standards, guided by global benchmarks and a fully integrated operational model that ensures alignment and efficiency at every stage.

In every project, we focus not only on technical delivery, but on building relationships founded on trust and creating long-term value that endures well beyond completion. We believe that true success is measured not only by what we achieve, but by how we achieve it — through smart technologies, sustainable practices, and architecture that leaves a lasting mark.

Our vision is fully aligned with Saudi Vision 2030 — a national vision that invests in people and place, and inspires us to elevate standards and leave our imprint on every space we shape.

To our valued clients and partners: thank you for your continued trust. We are confident that the best is yet to come — and we look forward to building it together with purpose, precision, and vision that goes further.

رسالة رئيس مجلس الإدارة

في ظل التحولات الكبرى التي يشهدها قطاع البناء والتطوير العمراني في المملكة، تزداد الحاجة إلى شركات تمتلك رؤية واضحة، وتنفيذًا منضبطًا، وطموحًا لا يكتفي بالحاضر بل يستشرف المستقبل.

من هنا، جاءت انطلاقة أمالا المتحدة – منصة موثوقة تنفّذ المشاريع بأعلى درجات الجودة، وفق معايير عالمية، وضمن نموذج تشغيلي متكامل يضمن الاتساق والفعالية في كل مرحلة.

نركّز في كل مشروع على تحقيق نتائج تتجاوز الإنجاز الفني، من خلال بناء علاقات قائمة على الثقة، وتقديم قيمة حقيقية تدوم لما بعد التسليم. نؤمن أن النجاح الحقيقي لا يُقاس بما نُجزه فقط، بل بكيفية إنجازهِ: بتقنيات حديثة، واستدامة واعية، وجمال معماري يخلد الأثر.

رؤيتنا تنسجم تمامًا مع رؤية السعودية 2030 – رؤية تبني الإنسان والمكان، وتلهمنا لترتقي بالمعايير وترك بصمتنا في كل مشروع.

إلى كل عملائنا وشركائنا: شكرًا لثقتكم. واثقون أن القادم سيكون أعظم، وأنا سنواصل البناء معًا... بخطى واثقة، وجودة لا تُساوم، ورؤية تتخطى التوقعات.

AHMED AL THIYABI

أحمد الذيابي



في عالم يتطلب السرعة والدقة والابتكار، برزت أمالا المتحدة كشركة سعودية تمزج بين الخبرة والتخصص تحت مظلة واحدة، لتقديم حلول تنفيذية متكاملة في قطاع البناء والتطوير العمراني.

نحن نتيجة دمج مدروس لثلاث شركات رائدة، جمعتنا رؤية واحدة: بناء مشاريع استثنائية بمعايير عالمية. نخدم القطاعين العام والخاص في مجالات تشمل المشاريع السياحية والفندقية، والسكن، والمؤسسات الحكومية والتجارية، مستندين إلى فرق عمل متعددة التخصصات تُدير المشروع من الفكرة حتى التسليم.

بفضل نموذجنا التشغيلي المتكامل، نُحقق أعلى درجات التنسيق والانسيابية بين جميع مراحل التنفيذ، لنضمن لعملائنا نتائج دقيقة، موثوقة.

ABOUT US

In a world driven by speed, precision, and innovation, Amala United stands as a Saudi company that brings together deep expertise and focused specialization under one unified brand — delivering fully integrated solutions in construction and urban development.

Formed through the strategic merger of three leading firms, we are united by a singular vision: to deliver exceptional projects that meet international standards. We serve both public and private sector clients across hospitality, residential, institutional, and commercial domains — with multidisciplinary teams managing every stage from concept to completion.

With our integrated delivery model, we ensure seamless coordination, technical excellence, and results that are built to endure.

VISION & MISSION

Vision

To lead in delivering innovative, sustainable urban solutions that enhance quality of life and align with Saudi Arabia's Vision 2030.

Mission

To provide integrated construction and finishing solutions rooted in efficiency, precision, and innovation — delivering engineered outcomes that meet client aspirations and endure over time.

رؤيتنا ورسالتنا

رؤيتنا

أن نكون روادًا في تقديم حلول عمرانية مبتكرة ومستدامة، تُسهم في بناء بيئات حضرية متقدمة ترتقي بجودة الحياة وتتماشى مع رؤية السعودية 2030.

رسالتنا

تقديم حلول متكاملة في البناء والتشطيبات، تركز على الكفاءة، والدقة، والابتكار، مع تنفيذ هندسي يلبي تطلعات العملاء ويضمن قيمة تدوم.





قيمنا الأساسية

في أمالا المتحدة، نؤمن أن القيم ليست مجرد كلمات تُكتب، بل مبادئ نعيشها في كل مرحلة من العمل. هي وعد نلتزم به — ينعكس في الجودة، والأداء، والابتكار... من التفاصيل الدقيقة إلى الصورة الكاملة.

CORE VALUES

At Amala United, we believe our values are not just words on a page — they are principles we live by. They represent a promise reflected in every detail, through quality, performance, and innovation from start to finish.



COMPANY STRUCTURE الهيكل التنظيمي



CORE VALUES

قيمنا الأساسية

At Amala United, we believe our values are not just words on a page, they are principles we live by. They represent a promise reflected in every detail, through quality, performance, and innovation from start to finish

في أمالا المتحدة، نؤمن أن القيم ليست مجرد كلمات تُكتب، بل مبادئ نعيشها في كل مرحلة من العمل. هي وعد نلتزم به، ينعكس في الجودة، والأداء، والابتكار... من التفاصيل الدقيقة إلى الصورة الكاملة.



العمل بروح الفريق Teamwork

تنجح من خلال التعاون والانفتاح، ونعزز ثقافة العمل الجماعي داخل كل مشروع
We thrive through collaboration and foster a strong team spirit in every project



الابتكار Innovation

نُفعل أحدث التقنيات ونفكر بطريقة متجددة لنقدم حلولاً عملية وذكية
We embrace modern technologies and fresh thinking to deliver smart, effective solutions



التميز Excellence

نلتزم بأعلى معايير الجودة والدقة في كل ما نقوم به
We uphold the highest standards of quality and precision in everything we do



المسؤولية Accountability

نُحاسب أنفسنا على النتائج، ونتحمل المسؤولية الكاملة عن جودة التنفيذ
We take full ownership of our work and are accountable for the quality we deliver



النزاهة Integrity

نلتزم بالشفافية والاحترام المتبادل في تعاملاتنا الداخلية والخارجية
We act with honesty, transparency, and mutual respect in all interactions



التركيز على العميل Client Focus

نُعامل كل مشروع كشراكة حقيقية قائمة على الفهم العميق للأهداف والاحتياجات
We treat every project as a true partnership built on understanding goals and needs



خدماتنا
OUR SERVICES



أعمال الخرسانة المسلحة وحديد التسليح
Reinforced concrete works and steel rebar



تهيئة الموقع وأعمال الحفر والردم
Site preparation, excavation, and backfilling



تجميع الألواح العازلة (ساندويتش بانل) وتركيب الأسطح
Sandwich panel assembly and roof installation



الهيكل المعدنية من الحديد والألمنيوم
Structural steel and aluminum frameworks

INTERIOR & ARCHITECTURAL FINISHES

التشطيبات الداخلية والمعمارية



الأسقف المستعارة و الإضاءة الزخرفية
Suspended ceilings and decorative lighting



أنظمة الجدران الجافة (الجبس بورد)
Drywall systems (gypsum board)



الدهانات، القواطع، وتشطيبات الجدران
Painting, partitions, and wall finishes



أرضيات الإيبوكسي والطلاءات
Epoxy flooring and coatings



مقاومة الحريق والعزل الصوتي
Fireproofing and sound insulation



العزل المائي (البيتوميني، الإيبوكسي)
Waterproofing (bituminous, epoxy)



تشطيب الواجهات والتكسية الخارجية
Façade finishing and external cladding



معالجة الخزانات والأنفاق
Tank and tunnel treatment



جداول الكميات والمواصفات الفنية
Bill of quantities and technical specifications



رسومات الورش والتقديمات الفنية للمواد
Shop drawings and material submittals



تنسيق نمذجة معلومات البناء (BIM) وتخطيط التوزيعات
BIM coordination and layout planning



وثائق التشطيبات والرسومات التنفيذية (As-Built)
Finishing documentation and as-built drawings

EVENT & TEMPORARY INSTALLATIONS

الفعاليات و التركيبات المؤقتة



خدمات التركيب والفك السريع
Fast-track installation and dismantling services



الجدران المعيارية والمنصات
Modular walls and staging platforms



تصنيع الأجنحة وتكسيثها
Pavilion fabrication and cladding



10+

الفعاليات والهياكل
المؤقتة
Events and Temporary
Structures Buildings

25+

السكن والفلل
Residential
and Villas

8+

المباني والمحال التجارية
Commercial and
Retail Buildings

12+

أعمال التجديد والتحديث
Renovation and
Retrofit Works

7+

المشاريع الحكومية والمؤسسية
Government and
Institutional Buildings

5+

المشاريع السياحية
والفندقية
Hospitality Sector

6+

القطاع الصناعي والمخازن
Industrial and
Warehousing

OUR CLIENTS عملاؤنا

THE
VUE



نيوم
NEOM



Gandour



LA
ROCCA
CREATIVE KITCHEN



بوفارديا
BOUVARDIA
CITY



شركاء النجاح SUCCESS PARTENERS



PCMARINE



SUCCESS PARTENERS الخبراء والعلامات التقنية المعتمدة



CONTACT US

Building today for a lasting future .. and we'd be honored to be part of your journey.

At Amala United, we value open communication and long-term partnerships. Whether you're looking for a trusted construction partner, exploring collaboration opportunities, or simply want to learn more about our services .. we'd love to hear from you.

CONTACT DETAILS

- Address: Al Saru Street, Building No. 6870 – 15B As-Salamah District, Jeddah 23437 Makkah Province, Saudi Arabia
- Phone: +966 125810666
- Email: auc@amalaunited.com
- Website: www.amalaunited.com
- Instagram : [amala_united](https://www.instagram.com/amala_united)

تواصل معنا

نبني اليوم لمستقبلٍ يدوم .. ويسعدنا أن نكون جزءًا من رحلتك القادمة.

نحن في شركة أمالا المتحدة نؤمن بأهمية التواصل المفتوح، ونرحب بجميع الاستفسارات والشراكات. سواء كنت تبحث عن شريك موثوق لتنفيذ مشروعك، أو تطمح إلى التعاون في فرص جديدة، أو ترغب فقط بالتعرّف أكثر إلى خدماتنا .. يسعدنا سماعك دائمًا.

تواصل معنا

- العنوان : شارع السرو، مبنى رقم ٦٨٧٠ - ١٥ حي السلامة جدة ٢٣٤٣٧ منطقة مكة المكرمة، المملكة العربية السعودية،
- هاتف: +966125810666
- البريد الإلكتروني : auc@amalaunited.com
- الموقع الإلكتروني : www.amalaunited.com

نبني اليوم لمستقبل يدوم

BUILDING TODAY FOR A LASTING FUTURE

Thank You
شكراً

AMALA
UNITED



أمالا
المتحدة